
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/05/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Η ατιμωρησία της νοθείας στην φέτα θα φέρει πτώση τιμών στο γάλα»

Κύριε Υπουργέ,

Σε  ανακοίνωσή  του  ο  «ΣΕΚ»  (Σύνδεσμος  Ελληνικής  Κτηνοτροφίας)  τονίζει  ότι,
καθυστερεί  το  πόρισμα  ελέγχου  στην  υπόθεση  της  νοθείας  στην  φέτα,  εδώ και  δύο
μήνες. Αν δεν προχωρήσει το πόρισμα και δεν υπάρξουν ποινές, αναμένεται να έχουμε
ξανά μείωση των τιμών του γάλακτος στους αιγοπροβατοτρόφους, ενώ θα ευοδωθεί και
η προσπάθεια άλλων χωρών, που διεκδικούν την κατάργηση της πιστοποίησης «ΠΟΠ»
της φέτας στο εξωτερικό. Ήδη, οι τιμές που πωλείται η φέτα στο εξωτερικό είναι πολύ
χαμηλές. Ο «ΣΕΚ» εκτιμά ότι, υπάρχουν και άλλες εταιρείες που κάνουν νοθεία στη φέτα
με  τη  χρήση  συμπυκνωμένου  ή  νωπού  εισαγόμενου  γάλακτος  με  την  εφαρμογή
καταδικαστέων τεχνικών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1.  Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, ώστε να αποκατασταθούν οι δυσμενείς
συνέπειες στους παραγωγούς, που προκλήθηκαν από το πρόβλημα της νοθείας στην
φέτα;

2. Ποιος είναι ο λόγος που καθυστερεί το πόρισμα ελέγχου για την υπόθεση της νοθείας
στην  φέτα,  εδώ  και  δύο  μήνες,  ενώ  όλοι  ανεξαιρέτως  οι  εμπλεκόμενοι  ζητούν  την
διαλεύκανση της υπόθεσης;

Ο ερωτών Βουλευτής
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